
Kako pomembna je voda, se zavemo šele takrat, ko je zmanjka
Pitna voda je dragocena dobrina. Ker živimo na območju, ki je bogato z vodnimi viri, imamo vode k sreči na pretek. A ker je imamo obilo, nam je samoumevna. 
Med tistimi, ki skrbijo, da je pitna voda iz pipe na voljo v katerem koli trenutku, 24 ur na dan, je tudi Janko Brulc iz družbe Kostak.

Janko Brulc je vodja enote oskrbe s pitno 
vodo v družbi Kostak. Njegovo delo obse
ga vse od samega vzdrževanja vodovodne 
inštalacije, te je v občinah Krško in Kosta
njevica na Krki okoli 800 kilometrov, do 
skrbi za 125 objektov. »To so vodohrani, 
črpališča, prečrpališča, razbremenilniki,« 
pojasnjuje in dodaja, da gre tu predvsem 
za čiščenje, menjave armaturnih sklopov 
v objektih in skrb za urejenost oklice teh 
objektov. »Posredujem pri popravilu samih 
okvar na vodovodnih sistemih,« nadaljuje. 
Velika večina vodovodnega sistema je bila 
zgrajena v 70. letih prejšnjega stoletja, kar 

pomeni, da so cevi precej dotrajane, zato 
tudi veliko obnavljajo. »Mislim, da smo ena 
večjih komunal pri nas, ki daje velik pouda
rek obnovam omenjenega sistema.« Janko 
tudi sodeluje pri izdelavi projektov za ob
novo in nadzoruje delo na gradbiščih. Teh je 
trenutno, ko je sezona, osem. Poleg nave
denega, nadzoruje izgube iz vodovodov in 
skrbi za telemetrijo. »Gre za računalniško 
voden sistem, kjer spremljamo delovanje 
vodovodnega sistema,« pojasnjuje. Janko 
Brulc je tudi oseba, na katero se obrnejo 
občani, ki želijo novi vodovodni priključek 
in priklop na vodovodni sistem. »Moj osem
urni delovnik je prekratek, dan prehitro 
mine,« pove v smehu.

Redno je v stiku s strankami in načeloma se 
te vedno najprej obrnejo nanj. Sicer imajo 
pri oskrbi s pitno vodo zagotovljeno dežur
no ekipo, ki je zadolžena za popoldansko in 
po potrebi nočno delo. »Imamo 14 monter
jev in vedno je kdo od njih na voljo. V dežur
ni ekipi sta vselej dva, ki opravljata delo v 
popoldanskem času in sta v pripravljenosti 
za primere, ki se zgodijo ponoči. Teh sicer ni 
veliko, se pa zgodijo,« dodaja. Kar se tiče sa
mega dela s strankami, Janko poudarja, da 
so dejansko v službi za ljudi. »Vsaki stranki 
pomagamo. Kdor koli ima kakšno težavo, 
mu dejansko priskočimo na pomoč, četu
di gre za težave na internih inštalacijah. Te 

namreč niso v naši domeni – mi skrbimo za 
vzdrževanje do vodomera oz. v primeru, ko 
se vodomer nahaja v objektu, do njegove 
prve zunanje stene.«

»zagotavljamo varno in 
zanesljivo oskrbo s pitno 
vodo«

Janko s svojo zagnano ekipo skrbi, da imajo 
občani nemoteno oskrbo s pitno vodo. Da 
ta ni samoumevna, smo zapisali že v uvo
du. Kot nam je zaupal, morajo vodo včasih 
kar trikrat prečrpati, da priteče do pipe. »S 
svojim delom zagotavljamo varno in za
nesljivo oskrbo s pitno vodo, z naložbami 
v vodovodni sistem pa da bo prav taka tudi 
za prihodnje generacije. V občini Kostanje
vica na Krki smo denimo leta 2016 vgradili 
peščeno filtrirno napravo, saj je bilo tam 
pred časom, pred to vgradnjo, ob slabem 
vremenu potrebno prekuhavanje vode. Po
vezano s tem smo imeli tudi mi veliko dela, 
saj je bilo treba vse rezervoarje oprati. Ne
davno smo tudi na Senovem poskrbeli za 
takšno rešitev.« Brulc je izpostavil še pred 
leti zaključen projekt hidravličnih izboljšav 
vodovodnega sistema, s katerimi so v obči
nah Krško in Kostanjevica na Krki izboljšali 
pogoje za dobavo pitne vode.

Pri delu je treba biti previden, poudarja, saj 
je marsikdaj nevarno. Vendar se kljub temu 
pošalijo na račun kakšnega sodelavca, ki 
ga zalije voda. »V tem smislu so neke šale 
in zbadanja. Enega sodelavca, ki je zdaj že 
v pokoju, je zalilo na črpališču, ko je pomo
toma odprl nek ventil, a ga nato ni mogel 
zapreti. Voda je tako močno tekla, da ni šlo. 
Zaprli smo jo od strani, ker je bil povsem 
moker. Za ožeti.«

Janko Brulc je v družbi Kostak zaposlen od 
leta 2005, na delovnem mestu vodje pa je 
od 2016. V preteklosti je bil nadebuden no
gometaš, zato je ponosen, da je navdušenje 
nad tem športom prenesel na svoja najs
tniška sinova. »Zdaj bolj spremljam njune 
treninge in tekme. Vesel sem, da se sploh 
ukvarjata s športom, ker mislim, da je to 
najprej zdravo, pa tudi družba je prijetna. Ži
vita v nekem zdravem duhu, vsaj zaenkrat. 
Današnji čas je pač tak, da so otroci zrasli za 
računalnikom ali telefonom.« Kot sam pra
vi, pa je narava tista, h kateri se vselej vrača.
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